

梁定澎教授線上家祭觀禮與親友線上致意

非常感恩近日來各界對梁老師的弔唁！因為疫情嚴峻，梁老師的告別式僅能辦理家祭，無法邀請親友們前來送梁老師最後一程，深感抱歉！經過討論後，我們決定家祭流程會採線上同步方式舉行，家祭後會有三分鐘時間，提供想陪梁老師走完最後一程的親友，得以透過線上方式追思、懷念梁老師，同時讓我們家屬有機會向各界的關心表達謝意與回禮。謝謝大家！

王真麗率家人 敬邀

時間：2021/06/05 (星期六) 10:00AM-10:33AM (會議網址會提早開放，建議可以提早 5 分鐘登入)

- 10:00-10:30 家祭
- 10:30-10:33 線上默哀致意與家屬回禮

連線方式：ZOOM Cloud Meeting

Zoom 會議網址：

<https://us02web.zoom.us/j/9017348827?pwd=ZndiYU9UdWwrUnAxc095T1VoV2M1UT09>

會議 ID：901 734 8827

密碼：123456

備註

1. ZOOM Cloud Meeting 下載方式：<https://zoom.us/download>
2. 若使用安卓系統手機，請直接點擊連結即可進入
3. 若使用 iPhone 系統手機，請先打開 Zoom 程式，並輸入會議 ID 與密碼即可進入
4. 若使用電腦，請直接開啟瀏覽器即可進入

Online Memorial and Tribute Event for Professor Ting-Peng Liang

We deeply appreciate all the condolences and kind regards from friends around the world that knew Ting-Peng. Due to the pandemic, we will restrict our memorial event to family only and invite all friends that are available to participate through our live streaming service. There will be a 3-minute interval of silence for everyone to pay their tribute and cherish the good memories with him together. We also want to use the opportunity to show our appreciation of all the care and support that we have received from everyone throughout this time.

Ting-Peng's family,
Jenny, Nigel and David

Event Date: June 5, 2021 (Saturday)

Event Time: 10:00AM-10:33AM (Taiwan Standard Time, GMT+8) (We recommend to join 5 minutes prior to the event start time)

- 10:00-10:30 Family Oriented Memorial Event
- 10:30-10:33 Interval of Silence, Family Gratitude

Join through Zoom Cloud Meeting Link:

<https://us02web.zoom.us/j/9017348827?pwd=ZndiYU9UdWwrUnAxc095T1VoV2M1UT09>

Meeting ID: 901 734 8827

Password: 123456

Notes

1. Please download and install the Zoom Cloud Meeting software:
<https://zoom.us/download>
2. For iOS (iPhone) users, please input the meeting ID and password into the application to join
3. For Android and Web (laptop) users, please use the meeting link directly to join